
EENCAMPAES RECONEIX QUE ELS DARRERS ANYS S’HAVIEN PERDUT ASSISTENTS

El comú d’Encamp ha decidit fer
un canvi de rumb en l’organitza-
ció del Saló de la Infància que
ofereix cada any per Nadal tant a
Encamp com al Pas de la Casa.
Segons es va donar a conèixer
ahir en sessió de consell de co-
mú, la corporació local ha decidit
recuperar-ne la gestió i prescindir
de l’empresa que fins ara s’encar -
regava totalment de l’organitza-
ció, muntatge i desmuntatge de
l’activitat. Un canvi que també
permetrà rebaixar el cost del saló.
El cònsol major de la parròquia,
Jordi Mas, va assegurar que “no
estàvem descontents amb l’em-
presa”, però sí que va reconèixer
que els darrers anys havien de-
tectat una davallada d’assistents i
han volgut recollir algunes de les
propostes de millora expressades
per les famílies. Així, es convoca-
rà un concurs per contractar di-
verses empreses que s’encarre-
guin de portar les atraccions o de
fer diferents tallers al saló. “Tot
pilotat des del comú”, va mani -
festar.

El canvi no desagrada a la mi-
noria, però va generar les seves
crítiques perquè considera que
s’ha fet a corre-cuita, tard i no se
li ha fet arribat cap informe tècnic
que justifiqui la proposta. “Ens ha
mancat molta informació i s’ha
fet massa ràpid. S’hauria d’haver
treballat abans, però penso que
serà un saló bo per la participació
dels tècnics del comú”, va mani-
festar la consellera del grup mixt,

Eluska Galdós. De la seva banda,
el conseller del PS, Joan Sans, va
destacar que “el que em fa més
por és que anem tard”, i va indicar
que la proposta “no em satisfà de
moment perquè tinc dubtes que
no se’m responen com, per
exemple, si s’ha previst una part
pedagògica”.

D’altra banda el ple celebrat
ahir també va servir per aprovar
un crèdit de 4 milions a 15 anys.

Es tracta d’un préstec que en un
inici el comú volia avalar amb un
aparcament comunal, pràctica
que no va poder dur a terme. Fi-
nalment, els bancs han accedit a
no demanar cap garantia hipote-
cària. El cònsol major es va mos-
trar satisfet d’haver pogut accedir
al crèdit tot indicant que és una
mostra de “l’esforç” fet en l’àmbit
econòmic i que demostra que els
bancs han recuperat la confiança

en la corporació local. El manda-
tari encampadà va indicar que
aquests diners els serviran per re-
baixar despeses de funciona-
ment, prescindint així d’algunes
pòlisses de crèdit, i alhora els per-
metran fer front a les inversions
que tenen previstes. Amb tot, va
destacar que ja no tenen la ur-
gència de tresoreria que van patir
a final del 2013, quan gairebé no
van poder pagar les nòmines.

MERITXELL PRAT
Encamp

El comú recupera la gestió del Saló
de la Infància i en redueix el cost
La minoria critica que l’organització de l’activitat va “tard” i qüestiona que no s’hagi presentat cap
informe per justificar el canviSLa corporació aprova un crèdit de 4 milions per tirar endavant inversions
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Parròquies

MÉS

El comú d’Encamp ha ingressat
206.000 euros en concepte
d’ITP. Es tracta del pagament
que el Govern tenia pendent de
dur a terme.

INGRESSOS

LA CORPORACIÓ RECUPERA
206.000 EUROS D’ITP

Jordi Mas va reconèixer que ha-
via demanat al Govern que no li-
cités les obres del refugi de l’Illa
abans que el projecte es pre-
sentés al comú. Considera que
l’executiu es va “precipitar”.

REFUGI DE L’ILLA

MAS ADMET QUE EL GOVERN
ES VA “PRECIPITAR”

La minoria no va donar suport a
l’aportació extraordinària de
5.000 euros a la reunió de còn-
sols. Crítica la despesa en as-
sessorament jurídic.

SENSE SUPORT

CRÍTIQUES A LA DESPESA 
DE LA REUNIÓ DE CÒNSOLS

L’execució pressupostària del
tercer trimestre presenta un su-
peràvit de 2,2 milions. L’endeu-
tament global és de 31,6 mi-
lions i se situa al 132%, per
sota del límit fixat per la llei.

PRESSUPOST

SUPERÀVIT DE 2,2 MILIONS 
I DEUTE DE 31,6 MILIONS

El comitè de Socialdemocràcia i
Progrés (SDP) de les valls del
nord es va reunir ahir a la Massa-
na per començar a treballar en
accions que retornin “els comuns
als ciutadans de la parròquia”. Ai-
xí ho va explicar el coordinador
de la plataforma a les valls del
nord, Felip Gallardo, en un co-

municat en què indiquen que les
accions debatudes es portaran al
proper consell nacional d’SDP,
previst per a final de novembre.

Els membres de la formació
posen en relleu que volen “tornar
els comuns als ciutadans de la
parròquia, perquè les seves ac-
cions siguin el reflex de la volun-
tat i experiència del poble pel bé
de la comunitat”. Alguns dels te-
mes tractats en la reunió van ser

la situació de les estacions d’es-
quí, de les vies públiques, o les
inversions previstes als pressu-
postos generals de l’Estat per a
l’any vinent. Així mateix, també
es va donar cabuda a qüestions
com el transport públic, la gestió
comunal, el medi ambient i la
preservació i millora de la quali-
tat de vida a les dues parròquies.

En un altre ordre de coses, la
trobada va servir per debatre so-

bre l’estratègia a seguir de cara a
la campanya electoral de les elec-
cions generals, sobre la feina que
SDP podrà fer des del Consell Ge-
neral per afavorir la inversió pú-
blica en projectes clau per al des-
envolupament sostenible de la
Massana i Ordino, així com per
evitar “el malbaratament de re-
cursos públics en accions que no
afavoreixin la majoria de la po-
blació”.

SDP debat accions per “tornar els comuns als ciutadans”
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